R Robotic Online Intelligence

GBA - Dongguan | 大湾区 东莞市



Robo-Reports - Select News From The Past 72 Hours Powered by Kubro Search(TM) from Robotic Online Intelligence Ltd

PROPERTY MARKET

1) 提供1620套住宅! 东莞又一安置小区正式开工!

1620 residences available! Another resettlement community in Dongguan has officially started!

translated by Google

Found on Jul 1, 2025 | Source: 163.com

2) 东莞土地市场月报2025年06月-快报

Dongguan Land Market Monthly Report 2025-06-Express

translated by Google

Found on Jul 1, 2025 | Source: fdc.fang.com

DEVELOPERS

3) 沃尔玛山姆会员店加速扩张: 东莞二店拿地、沈阳二店签约

Walmart Sam's Club accelerated its expansion: the second store in Dongguan took the land and the second store in Shenyang signed a contract

translated by Google

Found on Jul 1, 2025 | Source: guandian.cn

ECONOMY

4) "北向互换通"延长产品合约期限至30年 填补超长期限利率管理工具空白格隆汇6月30日 | 在两地监管机构的指导与支持下,中国外汇交易中心、银行间市场清算所股份有限公司与香港交易所集团旗下的香港场外结算有限公司,联合境外电子交易平台,于2025年6月30日联合推出延长"北向互换通"产品合约期限至30年。上述业务推出当日,25家境内外机构积极参与,累计交易笔数为56笔,名义本金规模达15.3 亿元人民币。三方基础设施顺利组织完成首日的交易和清结算,业务和系统运行正常平稳。此外,为降低机构参与成本,外汇交易中心与上海清算所将继续全额减免"北向互换通"交易及清算费一年;同时,综合考虑境内外市场联动效应,银行间市场将同步延长集中清算合约期限。

Under the guidance and support of the regulators of the two places, China Foreign Exchange Trading System (CFETS), National Bank Market Clearing House Co., Ltd. and Hong Kong OTC Clearing Limited, a subsidiary of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited, jointly launched an extension of the contract period of the Northbound Swap Connect product to 30 years on 30 June 2025. On the day of the launch of the above-mentioned business, 25 domestic and foreign institutions actively participated, wi...

translated by Google

Found on Jun 30, 2025 | Source: gelonghui.com

- 5) 【视频】全国百校联盟启航! 东莞水乡经济区低空经济发展再添新引擎
- Video The National Alliance of 100 Schools Set Sail! The low-altitude economic development of Dongguan Water Township Economic Zone has added a new engine

translated by Google

Found on Jul 1, 2025 | Source: news.sun0769.com

- 6) 【视频】高端荔枝出东莞 | 荔枝+文旅 东莞"甜蜜经济"激活更 多消费新场景
- Video High-end lychee out of Dongguan Lychee + cultural tourism Dongguan's "sweet economy" activates more new consumption scenarios

translated by Google

Found on Jul 1, 2025 | Source: news.sun0769.com

OTHER

- 7) 【视频】"百千万工程"三年初见成效 | 东坑"丁彭黄"片区打造东莞村级组团一体化规划发展"标杆"
- Video The "Millions of Projects" have achieved initial results in three years Dongkeng "Ding Peng Huang" area to create a "benchmark" for the integrated planning and development of Dongguan village-level groups

translated by Google

Found on Jul 2, 2025 | Source: news.sun0769.com | 24h

This is an automatically generated email.

All headlines and links content displayed above is publicly available content found on publicly available websites.

The headlines and links displayed above were found through Kubro Search(TM), a service from Robotic Online Intelligence Ltd, on the day indicated above, but not necessarily published by the source on the same day. The sender of this email does not make any guarantees or representations as to the content displayed above, especially to its accuracy, and does not take any responsibility and will not be liable for the content distributed, for any errors, omissions or other problems in such content, or for any actions taken that rely on such content.

THIS SERVICE MAY CONTAIN TRANSLATIONS POWERED BY GOOGLE. GOOGLE DISCLAIMS ALL WARRANTIES RELATED TO THE TRANSLATIONS, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY WARRANTIES OF ACCURACY, RELIABILITY, AND ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND NONINFRINGEMENT.